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КОБЕЛЯЦЬКА МІСЬКА РАДА 

ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

восьмого скликання 

 

ПРОТОКОЛ 

спільного засідання постійних комісій міської ради з питань екології, 

природних ресурсів, земельних відносин та агропромислового розвитку, 

з питань економічної політики, власності, бюджету, тарифів та цін, з 

питань соціального захисту, охорони здоров'я, освіти, культури, спорту 

та партнерських зв'язків, мандатної та з питань депутатської діяльності, 

етики, регламенту, дотримання прав людини, громадського 

правопорядку, законності та запобігання корупції та з питань 

містобудування, архітектури, житлово-комунального господарства, 

промисловості, транспорту, зв'язку та підприємництва 

 

19 серпня 2021 року   м. Кобеляки    №  

 

Головуючий: Фещенко Василь Васильович – голова постійної комісії 

міської ради мандатної та з питань депутатської діяльності, етики, 

регламенту, дотримання прав людини, громадського правопорядку, 

законності.  

 

Присутні члени постійної комісії з питань екології, природних ресурсів, 

земельних відносин та агропромислового розвитку: Рафальський Василь 

Олександрович, Татарко Ольга Олександрівна, Копелець Олександр 

Олександрович, Голтвянський Павло Сергійович. 

Відсутні члени постійної комісії: Андрієнко Микола Іванович, Кривуля 

Анатолій Анатолійович, Ясинська Ніна Анатоліївна. 

 

Присутні члени постійної комісії з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін: Жуков Володимир Володимирович, 

Фесюра Віктор Олександрович, Таранушич Анатолій Олексійович. 

Відсутні члени постійної комісії: Шевченко Таміла Вячеславівна, Ященко 

Марина Ігорівна. 

 

Присутні члени постійної комісії з питань соціального захисту, охорони 

здоров’я, освіти, культури, спорту та партнерських зв’язків: Мельник 

Андрій Іванович, Ялова Алла Станіславівна, Гординська Тамара Василівна, 

Горбенко Олександр Григорович. 

Відсутні члени постійної комісії: Омеляненко Вікторія Миколаївна. 
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Присутні члени постійної комісії мандатної та з питань депутатської 

діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, громадського 

правопорядку, законності та запобігання корупції: Фещенко Василь 

Васильович, Гречаний Володимир Анатолійович,  

Відсутні члени постійної комісії: Крайнюк Наталія Володимирівна, 

Немудрий Віталій Миколайович. 

 

Присутні члени постійної комісії з питань містобудування, архітектури, 

житлово-комунального господарства, промисловості, транспорту, 

зв'язку та підприємництва: Попик Микола Сергійович, Василенко Роман 

Володимирович, Проценко Ігор Андрійович, Слав’янський Олег 

Володимирович, Кіптілий Василь Анатолійович.  

 

Беруть участь: 

1. Копелець Олександр Олександрович – Кобеляцький міський голова. 

2. Китайгора Сергій Іванович – заступник Кобеляцького міського голови. 

3. Постольник Олена Юріївна – керуючий справами (секретар) 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради. 

4. Дацко Андрій Іванович – в. о. начальника Фінансового відділу 

Кобеляцької міської ради. 

5. Шабельник Ірина Олександрівна - начальник фінансово-

господарського відділу апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської 

ради – головний бухгалтер. 

6. Деркач Аліна Олегівна - начальник юридичного відділу апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради. 

7.  Коваль Наталія Мефодіївна – начальник відділу освіти Кобеляцької 

міської ради. 

8. Сулима Ніла Іванівна – в. о. директора Центру надання соціальних 

послуг Кобеляцької міської ради. 

9. Федоренко Оксана Миколаївна – головний спеціаліст відділу 

земельних відносин, екології та комунальної власності апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради.  

10. Постольник Олександр Іванович – начальник відділу архітектури, 

містобудування, житлово-комунального господарства апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради. 

11. Ломаков Олександр Сергійович – начальник відділу ЦНАП апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради. 

12. Казирод Володимир Олексійович – головний лікар Комунального 

некомерційного підприємства «Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької 

міської ради. 

13. Джевела Наталія Миколаївна - заступник головного лікаря 

Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцький Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» Кобеляцької міської ради. 
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14. Виноградов Владислав Олександрович – директор комунального 

підприємства «Екопарк» Кобеляцької міської ради.  

15. Юрко Володимир Володимирович – директор Кобеляцького 

комунального підприємства «Водоканал плюс». 

16. Решетило Олег Миколайович – депутат Полтавської районної ради. 

17. Дацко Олена Борисівна – начальник загального відділу апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради. 

18. Тимошенко Тетяна Іванівна – начальник відділу інформаційно-

технічного забезпечення апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської 

ради. 

 

Порядок денний: 

 

1. Про припинення діяльності (закриття) Красненської філії опорного 

закладу «Кобеляцький ліцей № 1 Кобеляцької міської ради Полтавської 

області». 

2. Про ліквідацію юридичної особи Канавська загальноосвітня школа І-ІІ 

ступенів Кобеляцької міської ради Полтавської області. 

3. Про внесення змін до рішення п’ятдесят першої позачергової сесії 

Кобеляцької міської ради сьомого скликання від 18.09.2020 № 7 «Про 

надання дозволу на розроблення детального плану території м. Кобеляки 

на розі вулиці Мільйонна та провулку Кооперативний». 

4. Про Прогноз бюджету Кобеляцької міської територіальної громади на 

2022 - 2024 роки. 

5. Про затвердження звіту про виконання бюджету Кобеляцької міської 

територіальної громади за І півріччя 2021 року. 

6. Про внесення змін до показників бюджету Кобеляцької міської 

територіальної громади на 2021 рік. 

7. Про внесення змін до Програми інформаційного забезпечення діяльності 

Кобеляцької міської ради на 2018-2022 роки. 

8. Про внесення змін до Програми благоустрою Кобеляцької міської ради 

на 2020-2023 роки. 

9. Про внесення змін до рішення сьомої сесії Кобеляцької міської ради 

восьмого скликання від 26.03.2021 № 6 «Про затвердження кількісного 

та персонального складу Виконавчого комітету Кобеляцької міської 

ради». 

10. Про внесення змін до рішення шостої сесії Кобеляцької міської ради 

восьмого скликання від 16.02.2021 № 27 «Про затвердження структури 

та загальної чисельності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької 

міської ради та її виконавчих органів у новій редакції». 

11. Про затвердження Положень про відділи та сектори апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради. 
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12. Про реорганізацію шляхом перетворення державної організації 

(установа, заклад) Центр надання соціальних послуг Кобеляцької міської 

ради у комунальну організацію (установу, заклад) Центр надання 

соціальних послуг Кобеляцької міської ради. 

13. Про внесення змін до Статуту комунального підприємства «Екопарк» 

Кобеляцької міської ради та затвердження його в новій редакції. 

14. Про внесення змін до Статуту Комунального некомерційного 

підприємства «Кобеляцький Центр первинної медико-санітарної 

допомоги» Кобеляцької міської ради та затвердження його в новій 

редакції. 

15. Про роботу Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцький 

Центр первинної медико-санітарної допомоги» Кобеляцької міської ради 

з січня по липень 2021 року.  

16.   Про роботу Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцька 

міська лікарня» Кобеляцької міської ради з січня по липень 2021 року. 

17. Про створення спостережної ради закладів охорони здоров’я. 

18. Про безоплатне прийняття майна спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Полтавської області до комунальної власності 

Кобеляцької міської ради (електрокардіографа). 

19. Про передачу транспортних засобів у господарське відання 

Кобеляцькому комунальному підприємству «Водоканал плюс». 

20. Про надання дозволу Кобеляцькому комунальному підприємству 

«Водоканал плюс» для отримання в АТ «Полтава-банк» строкового 

кредиту для придбання транспортного засобу. 

21. Про придбання приміщення за адресою: м. Кобеляки, вул. Дружби,1. 

22. Про виготовлення проектно-кошторисної документації реконструкції 

будівлі колишньої Світлогірської лікарні під реабілітаційний центр.  

23. Про обрання секретаря Кобеляцької міської ради. 

 

Приймається порядок денний 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 18, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

1. Про припинення діяльності (закриття) Красненської філії опорного 

закладу «Кобеляцький ліцей № 1 Кобеляцької міської ради Полтавської 

області». 

СЛУХАЛИ: Коваль Н. М., начальника відділу освіти Кобеляцької міської 

ради, яка представила проєкт рішення та пояснила його основні частини 

(тези виступу додаються до протоколу). Повідомила, зокрема, що перед 

початком нового навчального року виникла потреба внести зміни до рішення 

сесії міської ради, а саме: прийняти рішення щодо ліквідації навчального 

закладу - Красненської філії. Директор  опорного закладу «Кобеляцький 

ліцей № 1 Кобеляцької міської ради Полтавської області» повідомив, що на 

сьогоднішній день в Красненській початковій школі, яку ми 
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реорганізовували, відсутній контингент дітей. Попередньо початкова школа 

планувалась з 15-ти дітей, але хтось перейшов у Бродщину, а хтось у 

Кобеляки. Тому є потреба прийняти рішення про ліквідацію Красненської 

філії опорного закладу «Кобеляцький ліцей № 1 Кобеляцької міської ради 

Полтавської області». 

ВИСТУПИЛИ: 

Фещенко В. В., голова постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 

громадського правопорядку, законності, який  вніс пропозицію підтримати 

проєкт рішення Про припинення діяльності (закриття) Красненської філії 

опорного закладу «Кобеляцький ліцей № 1 Кобеляцької міської ради 

Полтавської області» та рекомендувати внести його до порядку денного 

дванадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 18, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про припинення діяльності 

(закриття) Красненської філії опорного закладу «Кобеляцький ліцей № 1 

Кобеляцької міської ради Полтавської області»» та рекомендувати внести 

його до порядку денного дванадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

2. Про ліквідацію юридичної особи Канавська загальноосвітня школа І-ІІ 

ступенів Кобеляцької міської ради Полтавської області. 

СЛУХАЛИ: Коваль Н. М., начальника відділу освіти Кобеляцької міської 

ради, яка повідомила, що аналогічне питання виникло і щодо Канавського 

навчального закладу, де станом на сьогодні там залишилось 4 дитини. Його 

утримувати недоцільно, тому виникла потреба винести на розгляд сесії 

міської ради питання про ліквідацію юридичної особи Канавська 

загальноосвітня школа І-ІІ ступенів Кобеляцької міської ради Полтавської 

області через відсутність дітей. Один сторож буде охороняти приміщення. З 

вчителів хтось в Білицькій громаді знайшов роботу, а хтось пішов на пенсію 

за вислугу років. 

ВИСТУПИЛИ: 

Копелець О. О., міський голова, який зауважив, що практично у всіх 

школах, які тимчасово припиняють свою роботу, будуть працювати сторожа, 

щоб не розікрали майно. 

Фещенко В. В., голова постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 

громадського правопорядку, законності, який вніс пропозицію підтримати 

проєкт рішення «Про ліквідацію юридичної особи Канавська 

загальноосвітня школа І-ІІ ступенів Кобеляцької міської ради Полтавської 

області» та рекомендувати внести його до порядку денного дванадцятої сесії 

міської ради восьмого скликання. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 18, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0 

  

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про ліквідацію юридичної особи 

Канавська загальноосвітня школа І-ІІ ступенів Кобеляцької міської ради 

Полтавської області» та рекомендувати внести його до порядку денного 

дванадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

3. Про внесення змін до рішення п’ятдесят першої позачергової сесії 

Кобеляцької міської ради сьомого скликання від 18.09.2020 № 7 «Про 

надання дозволу на розроблення детального плану території м. Кобеляки на 

розі вулиці Мільйонна та провулку Кооперативний». 

СЛУХАЛИ: Постольника О. І., начальника відділу архітектури, 

містобудування, житлово-комунального господарства апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради, який представив проєкт рішення та 

пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Фещенко В. В., голова постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 

громадського правопорядку, законності, який вніс пропозицію підтримати 

проєкт рішення «Про внесення змін до рішення п’ятдесят першої 

позачергової сесії Кобеляцької міської ради сьомого скликання від 

18.09.2020 № 7 «Про надання дозволу на розроблення детального плану 

території м. Кобеляки на розі вулиці Мільйонна та провулку 

Кооперативний» та рекомендувати внести його до порядку денного 

дванадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 18, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до рішення 

п’ятдесят першої позачергової сесії Кобеляцької міської ради сьомого 

скликання від 18.09.2020 № 7 «Про надання дозволу на розроблення 

детального плану території м. Кобеляки на розі вулиці Мільйонна та 

провулку Кооперативний» та рекомендувати внести його до порядку денного 

дванадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

4. Про Прогноз бюджету Кобеляцької міської територіальної громади на 

2022 - 2024 роки.  

СЛУХАЛИ: Дацка А. І., в. о. начальника Фінансового відділу Кобеляцької 

міської ради, який представив проєкт рішення та пояснив його основні 

частини (пояснювальна записка додається до протоколу). 

ВИСТУПИЛИ: 

Фещенко В. В., голова постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 

громадського правопорядку, законності, який вніс пропозицію підтримати 
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проєкт рішення «Про Прогноз бюджету Кобеляцької міської територіальної 

громади на 2022 - 2024 роки» та рекомендувати внести його до порядку 

денного дванадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 18, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про Прогноз бюджету 

Кобеляцької міської територіальної громади на 2022 - 2024 роки» та 

рекомендувати внести його до порядку денного дванадцятої сесії міської 

ради восьмого скликання. 

 

5. Про затвердження звіту про виконання бюджету Кобеляцької міської 

територіальної громади за І півріччя 2021 року. 

СЛУХАЛИ: Дацка А. І., в. о. начальника Фінансового відділу Кобеляцької 

міської ради, який представив проєкт рішення та пояснив його основні 

частини (пояснювальна записка додається до протоколу). 

ВИСТУПИЛИ: 

Фещенко В. В., голова постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 

громадського правопорядку, законності, який вніс пропозицію підтримати 

проєкт рішення «Про затвердження звіту про виконання бюджету 

Кобеляцької міської територіальної громади за І півріччя 2021 року» та 

рекомендувати внести його до порядку денного дванадцятої сесії міської 

ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 18, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про затвердження звіту про 

виконання бюджету Кобеляцької міської територіальної громади за І півріччя 

2021 року» та рекомендувати внести його до порядку денного дванадцятої 

сесії міської ради восьмого скликання. 

 

6. Про внесення змін до показників бюджету Кобеляцької міської 

територіальної громади на 2021 рік. 

СЛУХАЛИ: Дацка А. І., в. о. начальника Фінансового відділу Кобеляцької 

міської ради, який представив проєкт рішення та пояснив його основні 

частини (пояснювальна записка додається до протоколу). 

ВИСТУПИЛИ: 

Фещенко В. В., голова постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 

громадського правопорядку, законності, який вніс пропозицію підтримати 

проєкт рішення «Про внесення змін до показників бюджету Кобеляцької 

міської територіальної громади на 2021 рік» та рекомендувати внести його 

до порядку денного дванадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 18, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до показників 

бюджету Кобеляцької міської територіальної громади на 2021 рік» та 

рекомендувати внести його до порядку денного дванадцятої сесії міської 

ради восьмого скликання. 

 

7. Про внесення змін до Програми інформаційного забезпечення діяльності 

Кобеляцької міської ради на 2018 - 2022 роки. 

СЛУХАЛИ: Шабельник І. О., начальника фінансово-господарського 

відділу апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради – головного 

бухгалтера, яка представила проєкт рішення та пояснила його основні 

частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Фещенко В. В., голова постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 

громадського правопорядку, законності, який вніс пропозицію підтримати 

проєкт рішення «Про внесення змін до Програми інформаційного 

забезпечення діяльності Кобеляцької міської ради на 2018 - 2022 роки» та 

рекомендувати внести його до порядку денного дванадцятої сесії міської 

ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 18, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до Програми 

інформаційного забезпечення діяльності Кобеляцької міської ради на 2018 -

2022 роки» та рекомендувати внести його до порядку денного дванадцятої 

сесії міської ради восьмого скликання. 

 

8. Про внесення змін до Програми благоустрою Кобеляцької міської ради 

на 2020 - 2023 роки. 

СЛУХАЛИ: Шабельник І. О., начальника фінансово-господарського 

відділу апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради – головного 

бухгалтера, яка представила проєкт рішення та пояснила його основні 

частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Фещенко В. В., голова постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 

громадського правопорядку, законності, який вніс пропозицію підтримати 

проєкт рішення «Про внесення змін до Програми благоустрою Кобеляцької 

міської ради на 2020 - 2023 роки» та рекомендувати внести його до порядку 

денного дванадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 18, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0     

  

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до Програми 

благоустрою Кобеляцької міської ради на 2020 - 2023 роки» та 

рекомендувати внести його до порядку денного дванадцятої сесії міської 

ради восьмого скликання. 

 

9. Про внесення змін до рішення сьомої сесії Кобеляцької міської ради 

восьмого скликання від 26.03.2021 № 6 «Про затвердження кількісного та 

персонального складу Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради». 

СЛУХАЛИ: Фещенка В. В., голову постійної комісії міської ради мандатної 

та з питань депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав 

людини, громадського правопорядку, законності, який представив проєкт 

рішення та пояснив його основні частини. Вніс пропозицію підтримати 

проєкт рішення «Про внесення змін до рішення сьомої сесії Кобеляцької 

міської ради восьмого скликання від 26.03.2021 № 6 «Про затвердження 

кількісного та персонального складу Виконавчого комітету Кобеляцької 

міської ради» та рекомендувати внести його до порядку денного дванадцятої 

сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 18, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до рішення 

сьомої сесії Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 26.03.2021 № 6 

«Про затвердження кількісного та персонального складу Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради» та рекомендувати внести його до 

порядку денного дванадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

10. Про внесення змін до рішення шостої сесії Кобеляцької міської ради 

восьмого скликання від 16.02.2021 № 27 «Про затвердження структури та 

загальної чисельності апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської 

ради та її виконавчих органів у новій редакції». 

СЛУХАЛИ: Фещенка В. В., голову постійної комісії міської ради мандатної 

та з питань депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав 

людини, громадського правопорядку, законності, який представив проєкт 

рішення та пояснив його основні частини. Вніс пропозицію підтримати 

проєкт рішення «Про внесення змін до рішення шостої сесії Кобеляцької 

міської ради восьмого скликання від 16.02.2021 № 27 «Про затвердження 

структури та загальної чисельності апарату Виконавчого комітету 

Кобеляцької міської ради та її виконавчих органів у новій редакції» та 

рекомендувати внести його до порядку денного дванадцятої сесії міської 

ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 18, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  
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ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до рішення 

шостої сесії Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 16.02.2021      

№ 27 «Про затвердження структури та загальної чисельності апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради та її виконавчих органів у 

новій редакції» та рекомендувати внести його до порядку денного 

дванадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

11. Про затвердження Положень про відділи та сектори апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради. 

СЛУХАЛИ: Деркач А. О., начальника юридичного відділу апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, яка представила проєкт 

рішення та пояснила його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Фещенко В. В., голова постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 

громадського правопорядку, законності, який вніс пропозицію підтримати 

проєкт рішення «Про затвердження Положень про відділи та сектори 

апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради» та рекомендувати 

внести його до порядку денного дванадцятої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 18, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0    

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про затвердження Положень про 

відділи та сектори апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради» 

та рекомендувати внести його до порядку денного дванадцятої сесії міської 

ради восьмого скликання. 

 

12. Про реорганізацію шляхом перетворення державної організації 

(установа, заклад) Центр надання соціальних послуг Кобеляцької міської 

ради у комунальну організацію (установу, заклад) Центр надання соціальних 

послуг Кобеляцької міської ради. 

СЛУХАЛИ: Сулиму Н. І, в. о. директора Центру надання соціальних послуг 

Кобеляцької міської ради, яка представила проєкт рішення та пояснила його 

основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Фещенко В. В., голова постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 

громадського правопорядку, законності, який вніс пропозицію підтримати 

проєкт рішення «Про реорганізацію шляхом перетворення державної 

організації (установа, заклад) Центр надання соціальних послуг Кобеляцької 

міської ради у комунальну організацію (установу, заклад) Центр надання 
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соціальних послуг Кобеляцької міської ради» та рекомендувати внести його 

до порядку денного дванадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 18, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про реорганізацію шляхом 

перетворення державної організації (установа, заклад) Центр надання 

соціальних послуг Кобеляцької міської ради у комунальну організацію 

(установу, заклад) Центр надання соціальних послуг Кобеляцької міської 

ради» та рекомендувати внести його до порядку денного дванадцятої сесії 

міської ради восьмого скликання. 

 

13. Про внесення змін до Статуту комунального підприємства «Екопарк» 

Кобеляцької міської ради та затвердження його в новій редакції. 

СЛУХАЛИ: Виноградов В. О., директор  комунального підприємства 

«Екопарк»  Кобеляцької міської ради, який представив проєкт рішення та 

пояснив його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Копелець О. О., міський голова, який доповнив, що коли працював 

«Екопарк», був відкритий благодійний рахунок. На сьогоднішній день, не 

відомо по чиїй волі, його закрили. Є багато спонсорів, які бажають 

допомагати проведенню різних заходів по перерахунку.  

Фещенко В. В., голова постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 

громадського правопорядку, законності, який вніс пропозицію підтримати 

проєкт рішення «Про внесення змін до Статуту комунального підприємства 

«Екопарк» Кобеляцької міської ради та затвердження його в новій редакції» 

та рекомендувати внести його до порядку денного дванадцятої сесії міської 

ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 18, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до Статуту 

комунального підприємства «Екопарк» Кобеляцької міської ради та 

затвердження його в новій редакції» та рекомендувати внести його до 

порядку денного дванадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

14. Про внесення змін до Статуту Комунального некомерційного 

підприємства «Кобеляцький Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Кобеляцької міської ради та затвердження його в новій редакції. 

СЛУХАЛИ: Джевелу Н. М., заступника головного лікаря Комунального 

некомерційного підприємства «Кобеляцький Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Кобеляцької міської ради, яка представила проєкт 

рішення та пояснила його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 
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Фещенко В. В., голова постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 

громадського правопорядку, законності, який вніс пропозицію підтримати 

проєкт рішення «Про внесення змін до Статуту Комунального 

некомерційного підприємства «Кобеляцький Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Кобеляцької міської ради та затвердження його в новій 

редакції» та рекомендувати внести його до порядку денного дванадцятої 

сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 18, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до Статуту 

Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцький Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» Кобеляцької міської ради та затвердження його 

в новій редакції» та рекомендувати внести його до порядку денного 

дванадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

15. Про роботу Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцький 

Центр первинної медико-санітарної допомоги» Кобеляцької міської ради з 

січня по липень 2021 року.  

СЛУХАЛИ: Копельця О. О., міського голову, який повідомив, що дещо 

раніше, звіт головного лікаря Комунального некомерційного підприємства 

«Кобеляцький Центр первинної медико-санітарної допомоги» Коломієць    

Л. А. на засіданні Виконавчого комітету не був прийнятий і затверджений. 

На його думку, Джевела Н. М. не зовсім володіє ситуацією. Це буде не чесно 

по відношенню до неї. Тому, як прописано в нас у договорі, це питання 

повинно бути внесено на розгляд сесії міської ради. Коломієць Л. А. 

захворіла, тому  є пропозиція це питання перенести на наступну сесію 

міської ради та розглянути на засіданні постійної комісії.  

ВИСТУПИЛИ: 

Фещенко В. В., голова постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 

громадського правопорядку, законності, який вніс пропозицію 

рекомендувати питання «Про роботу Комунального некомерційного 

підприємства «Кобеляцький Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Кобеляцької міської ради з січня по липень 2021 року» не вносити до 

порядку денного дванадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 18, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати питання «Про роботу Комунального 

некомерційного підприємства «Кобеляцький Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Кобеляцької міської ради з січня по липень 2021 року»  
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не вносити до порядку денного дванадцятої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

 

16. Про роботу Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцька 

міська лікарня» Кобеляцької міської ради з січня по липень 2021 року. 

СЛУХАЛИ: Копельця О. О., міського голову, який повідомив, що звіт 

головного лікаря Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцька 

міська лікарня» Казирода В. О. не був прийнятий та затверджений на 

засіданні Виконавчого комітету. Попрохали надати акти перевірок його 

роботи та про використання коштів. Міська рада не може втручатися у 

діяльність лікарні, але виносимо на розгляд питання про створення 

спостережної ради закладів охорони здоров’я. Попрохав головного лікаря 

коротко прозвітуватися. 

ВИСТУПИЛИ: 

Казирод В. О., головний лікар Комунального некомерційного підприємства 

«Кобеляцька міська лікарня», який проінформував про роботу Комунального 

некомерційного підприємства «Кобеляцька міська лікарня» з січня по липень 

2021 року. 

Жуков В. В., депутат міської ради, який поцікавився, якщо у лікарні працює 

вісім молодих спеціалістів, що їх триматиме, коли закінчиться інтернатура? 

Казирод В. О., який відповів, що у лікарні працював лікар-інфекціоніст, 

який виїхав у місто Кременчук через надмірну завантаженість під час 

пандемії. Лікарня отримує кошти від Національної служби здоров'я на 

лікування COVID-19. Наприклад, за проліковані п’ять випадків у квітні 

минулого року ми отримали 3 млн. грн., а за 116 випадків за квітень цього 

року - лише 500 тис. грн. Якщо ці кошти поділити на заробітні плати всім, 

хто працював, медикаменти, кисень, доставку, то ви самі розумієте скільки 

ми можемо віддати на руки коштів цим людям. Кременчук може платити 

лікарям чотири зарплати. 

Решетило О. М., депутат Полтавської районної ради, який зауважив, що 

питання було по суті. Національна служба здоров'я України відмовилась 

платити за інтернатуру. Ви взялись за фінансування інтернів. Чому ви не 

«прив’язали» їх якоюсь угодою? 

Казирод В. О., який відповів, що були укладені з ними договори. Зараз 

направлення на інтернатуру відбувається наступним чином. Звертається 

молодий спеціаліст, який хоче бути хірургом. За тих лікарів, які прийшли в 

минулому році, сплачує держава. З тими, хто прийшли в цьому році, ми 

складаємо договори, один примірник якого знаходиться в інтерна, один  - у 

відділі кадрів лікарні та ще один - у Департаменті охорони здоров’я. В ньому 

чітко прописано, що лікар після закінчення інтернатури, приходить до 

Кобеляцької лікарні. Таких лікарів у нас троє. Після трьох років, як вони 

відпрацюють, їх нічого не триматиме. Одному інтерну ми надали житло у 

пристосованому приміщенні бувшої молочної кухні. Ще двоє їздять з  

Біликів і Яблуневого, що не дуже зручно через те, що ургентних лікарів 
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можуть визвати в будь-який момент, і їм доводиться добиратися самим або 

привозити їх у лікарню. Всі вісім лікарів повернуться назад, тому що з ними 

заключили договори. 

Решетило О. М., який зауважив, що майже кожен у цьому залі 

відпрацьовував у державній установі свій диплом. 

Копелець О. О., який звернув увагу на той факт, що акти перевірок від 

Казирода В. О. ще не отримала міська рада. Попрохав підготувати їх, але 

комісія не встигне їх опрацювати до сесії міської ради, тому доцільно 

перенести це питання на наступне пленарне засідання, щоб ми були готові і 

об’єктивно дивились на речі. 

Таранушич А. О., депутат міської ради, який поцікавився, що це були за 

перевірки? 

Казирод В. О., який відповів, що вони стосуються цільового використання 

коштів. Акти ще не надали через те, що економіст і бухгалтер захворіли. 

Копелець О. О., який доповнив, що питання виникло через те, що у нього на 

прийомі була делегація лікарів і вони повідомили, що катастрофічно багато 

фахівців звільняється і їде шукати кращої долі. Дане питання було винесено 

на розгляд Виконкому міської ради. Що стосується Кобеляцького Центру 

первинної медико-санітарної допомоги», то у нас на сьогоднішній день з 

дев'яти амбулаторій лише в одній приймає лікар. З шістнадцяти ФАПів 

задовільно працюють лише чотири. 18 тисяч договорів підписано з 27. На 

селі жоден із сімейних лікарів не приймає і населення їздить в місто. З 

п'ятнадцяти сімейних лікарів, які нам потрібні, у нас лише шість і половина з 

них мого віку або старші. Ми можемо втратити первинну медицину, якщо не 

будемо втручатись. Запропонував вивчити досконало це питання до 

наступної сесії міської ради, розглянути його також на засіданні постійної 

комісії. 

Фещенко В. В., голова постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 

громадського правопорядку, законності, який вніс пропозицію 

рекомендувати питання «Про роботу Комунального некомерційного 

підприємства «Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької міської ради з січня 

по липень 2021 року» не вносити до порядку денного дванадцятої сесії 

міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 18, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати питання «Про роботу Комунального 

некомерційного підприємства «Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької 

міської ради з січня по липень 2021 року» не вносити до порядку денного 

дванадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

17. Про створення спостережної ради закладів охорони здоров’я. 
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СЛУХАЛИ: Деркач А. О., начальника юридичного відділу апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, яка представила проєкт 

рішення та пояснила його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Копелець О. О. який, зауважив, що буде краще, якщо хто бажає подасть свої 

кандидатури до спостережної ради. Від громади мають бути різні 

представники, щоб не сказали, що зібрали тільки противників чи 

прихильників. Всі кандидатури будуть затверджені на сесії міської ради. 

Сподіваюсь, що вистачить 3 - 4 дні, щоб кожен з керівників фракцій подав 

кандидатів. Від міської ради має бути юрист, щоб перевіряти юридичну 

сторону. 

Фещенко В. В., голова постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 

громадського правопорядку, законності, який вніс пропозицію підтримати 

проєкт рішення «Про створення спостережної ради закладів охорони 

здоров’я» та рекомендувати внести його до порядку денного дванадцятої 

сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 18, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0      

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про створення спостережної 

ради закладів охорони здоров’я» та рекомендувати внести його до порядку 

денного дванадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

18. Про безоплатне прийняття майна спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Полтавської області до комунальної власності 

Кобеляцької міської ради (електрокардіографа). 

СЛУХАЛИ: Федоренко О. М., головного спеціаліста відділу земельних 

відносин, екології та комунальної власності апарату Виконавчого комітету 

Кобеляцької міської ради, яка представила проєкт рішення та пояснила його 

основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Фещенко В. В., голова постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 

громадського правопорядку, законності, який вніс пропозицію підтримати 

проєкт рішення «Про безоплатне прийняття майна спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області до комунальної 

власності Кобеляцької міської ради (електрокардіографа)» та рекомендувати 

внести його до порядку денного дванадцятої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 18, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0    
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ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про безоплатне прийняття майна 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської 

області до комунальної власності Кобеляцької міської ради 

(електрокардіографа)» та рекомендувати внести його до порядку денного 

дванадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

19. Про передачу транспортних засобів у господарське відання 

Кобеляцькому  комунальному підприємству «Водоканал плюс». 

СЛУХАЛИ: Шабельник І. О., начальника фінансово-господарського 

відділу апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради – головного 

бухгалтера, яка представила проєкт рішення та пояснила його основні 

частини.  

ВИСТУПИЛИ: 

Фещенко В. В., голова постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 

громадського правопорядку, законності, який вніс пропозицію підтримати 

проєкт рішення «Про передачу транспортних засобів у господарське відання 

Кобеляцькому комунальному підприємству «Водоканал плюс» та 

рекомендувати внести його до порядку денного дванадцятої сесії міської 

ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 18, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про передачу транспортних 

засобів у господарське відання Кобеляцькому комунальному підприємству 

«Водоканал плюс» та рекомендувати внести його до порядку денного 

дванадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

20. Про надання дозволу Кобеляцькому комунальному підприємству 

«Водоканал плюс» для отримання в АТ «Полтава-банк» строкового кредиту 

для придбання транспортного засобу. 

СЛУХАЛИ: Копельця О. О., міського голову, який повідомив, що у нас є 

згаданий трактор ДТ-75 з 80-х років, який вже відпрацював. Нам потрібний 

бульдозер, ціна якого 2 млн. 262 тис. грн. Попрохав у депутатів дозволу, щоб 

надати рішення сесії в АТ «Полтава Банк». «Водоканал плюс» розрахувався 

за автобуси ціною 2 млн. 925 тис. грн.  Підкреслив, що розглядається питання 

про придбання ще двох автобусів, питання по них вирішимо до наступної 

сесії. Попрохав розглянути це питання, тому що трактор ДТ-75 дуже 

повільний. 

ВИСТУПИЛИ: 

Фещенко В. В., голова постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 

громадського правопорядку, законності, який вніс пропозицію підтримати 

проєкт рішення «Про надання дозволу Кобеляцькому комунальному 
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підприємству «Водоканал плюс» для отримання в АТ «Полтава-банк» 

строкового кредиту для придбання транспортного засобу» та рекомендувати 

внести його до порядку денного дванадцятої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 18, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0 

  

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про надання дозволу 

Кобеляцькому комунальному підприємству «Водоканал плюс» для 

отримання в АТ «Полтава-банк» строкового кредиту для придбання 

транспортного засобу» та рекомендувати внести його до порядку денного 

дванадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

21. Про придбання приміщення за адресою: м. Кобеляки, вул. Дружби, 1. 

СЛУХАЛИ: Копельця О. О., міського голову, який повідомив, що 

розглядається питання про придбання приміщення по вул. Дружби, 1 за             

1 млн. 200 тис. грн. для облаштування чотирьох квартир. Попрохав голову 

постійної комісії міської ради з питань містобудування, архітектури, 

житлово-комунального господарства, промисловості, транспорту, зв'язку та 

підприємництва Попика М. С. виїхати та оглянути приміщення.  

ВИСТУПИЛИ: 

Фещенко В. В., голова постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 

громадського правопорядку, законності, який вніс пропозицію підтримати 

проєкт рішення «Про придбання приміщення за адресою: м. Кобеляки, вул. 

Дружби, 1» та рекомендувати внести його до порядку денного дванадцятої 

сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 18, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0 

  

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про придбання приміщення за 

адресою м. Кобеляки, вул. Дружби, 1» та рекомендувати внести його до 

порядку денного дванадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

22. Про виготовлення проектно-кошторисної документації реконструкції 

будівлі колишньої Світлогірської лікарні під реабілітаційний центр.  

СЛУХАЛИ: Копельця О. О., міського голову, який представив проєкт 

рішення та пояснив його основні частини. Повідомив, зокрема, що є 

можливість відкрити реабілітаційний центр для атовців. Були певні 

домовленості з народним депутатом України К. Касаєм. Це нові можливості 

для села Світлогірське. 

ВИСТУПИЛИ: 

Фещенко В. В., голова постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 



18 
 

громадського правопорядку, законності, який вніс пропозицію підтримати 

проєкт рішення «Про виготовлення проектно-кошторисної документації 

реконструкції будівлі колишньої Світлогірської лікарні під реабілітаційний 

центр» та рекомендувати внести його до порядку денного дванадцятої сесії 

міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 18, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про виготовлення проектно-

кошторисної документації реконструкції будівлі колишньої Світлогірської 

лікарні під реабілітаційний центр» та рекомендувати внести його до порядку 

денного дванадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Копелець О. О., міський голова, який повідомив, що К. Касай пообіцяв на 

наступний рік виділити 10 млн. грн. на будівництво мосту через річку 

Кобелячок. Якщо кожен дотримається свого слова, ті 45 тис. грн., що ми 

витратимо на проект, нам повернуться. По багатьом селам у нас з колодязів 

зникає вода, тому ми плануємо біля п'яти проектів виготовити на 

водопостачання.  

 

23. Про обрання секретаря Кобеляцької міської ради. 

СЛУХАЛИ: Копельця О. О., міського голову, який повідомив, що є 

звернення від депутатів міської ради з проханням включити до порядку 

денного сесії  міської ради питання про обрання на посаду секретаря міської 

ради (зачитав звернення і список депутатів).   

ВИСТУПИЛИ: 

Фещенко В. В., голова постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 

громадського правопорядку, законності, який вніс пропозицію підтримати 

проєкт рішення «Про обрання секретаря Кобеляцької міської ради» та 

рекомендувати внести його до порядку денного дванадцятої сесії міської 

ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 18, проти – 0, утримались – 0, не голосували - 0  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про обрання секретаря 

Кобеляцької міської ради» та рекомендувати внести його до порядку денного 

дванадцятої сесії міської ради восьмого скликання. 

 

 

Голова постійної комісії мандатної  

та з питань депутатської діяльності,  

етики, регламенту, дотримання  
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прав людини, громадського  

правопорядку, законності та  

запобігання корупції   Василь ФЕЩЕНКО 

 

Голова постійної комісії    

з питань соціального захисту,  

охорони здоров’я, освіти, культури,  

спорту та партнерських зв’язків   Андрій МЕЛЬНИК 

 

Голова постійної комісії  

з питань містобудування,  

архітектури, житлово-комунального  

господарства, промисловості,  

транспорту, зв'язку та підприємництва  Микола ПОПИК 

 

Заступник голови постійної комісії  

з питань екології, природних ресурсів,  

земельних відносин та агропромислового  

розвитку        Василь РАФАЛЬСЬКИЙ 

 

Заступник голови постійної комісії 

з питань економічної політики,  

власності, бюджету, тарифів та цін   Володимир ЖУКОВ 


